
Beste Jan, 

Vanavond neem je dan echt afscheid van de actieve politiek. Na vele jaren de fractie van de CU te 

hebben ondersteund in commissieverband en uiteraard de fractievergaderingen en werkbezoeken, 

heb je besloten om een stapje terug te doen. Gelukkig stond de opvolger al klaar zodat je die kon 

inwerken. Jouw kennende zal je niet gaan stilzitten. Onze fractie blijf je trouw als adviseur en daar 

zijn wij heel blij mee. Daarnaast doe je als secretaris van de CU West Brabant ook veel werk. 

Afgelopen 26 april kreeg je hiervoor vanuit het landelijk bureau een bijzondere waardering uitgereikt. 

En dan nu weer een erespeldje van onze Gemeente Moerdijk. Het kan niet op want een koninklijke 

onderscheiding had je ook al.  

Al deze onderscheidingen heb je meer dan verdiend. Je bent altijd benaderbaar en niet allen voor de 

CU maar ook voor de kerk en anderen mensen. Niets was teveel voor je en nee zeggen was volgens 

mij geen optie. Je stelde je altijd dienstbaar op en ook nu weer. Denk je dat Jan gaat uitrusten, maar 

nee hoor, hij heeft weer een aantal andere baantjes op zich genomen. Stilzitten komt bij Jan niet 

voor in zijn woordenboek en hij zegt zelf, als ik gezond blijf dan blijf ik mij inzetten voor de 

medemens. 

Ik moest ook nog terugdenken aan mijn beginperiode in de politiek. In 2009 werd ik gevraagd of 

politiek iets voor mij was en ik heb een jaar meegedraaid in de fractie. De vergaderingen werden 

gehouden bij mijn voorganger Wim Zoetemelk thuis. En in 2010 mocht ik dan plaatsnemen in de 

Raad en jij werd mijn fractie assistent/burgerlid maar vooral was je mijn sparringpartner en we 

hebben in het begin veel gesproken aan jouw keukentafel of die van mijne. Zo ging dat toen en gaat 

dit nu nog. Veel koffie en soms wat anders hebben we gedronken maar vooral constructief vergaderd 

met daarbij een korte pauze voor jouw o zo belangrijke Shaggy. Onze fractie was maar klein en is 

gelukkig later verdubbeld naar 4 personen. Voordeel vonden wij dat de lijnen kort waren en de 

beslissingen hoefden niet over vele schijven. Als we het eens waren dan was het klaar. In commissie 

verband liet jij dan ook luid en duidelijk het standpunt van de CU horen, men kon niet om je heen. 

Jan, na velen plezierige jaren met je te hebben samengewerkt moet onze fractie maar vooral ik zelf, 

jouw gaan missen maar geheel loslaten doen we en kunnen we niet. Je blijft betrokken en ik zal zeker 

nog om raad vragen als dat nodig is. Namens de fractie van de CU Moerdijk, danken wij jou voor de 

tomeloze inzet gedurende meer dan 20 jaar en jouw uitgebreide kennis van vele dossiers. Je bent 

niet uit beeld gelukkig maar wel als burgerlid. Wij wensen jou en Judith nog vele fijne gezonde jaren 

toe en vooral Gods nabijheid. Het ga je goed. 
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